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Abstract (en)
[origin: WO7900209A1] A spray booth installation has a water tank (10) from which water is withdrawn by a pump (11) to feed a water curtain
covering a wall located above a dividing baffle plate (17) in the tank and to feed sprays in an air extraction passage disposed above a region (16)
of the tank. A surface-removal device (20) including a venturi pump keeps the water surface clear of paint in the vicinity of the pump inlet (13) and
ejects the floating paint on the other side of the baffle plate (17). A surface baffle (30) retains floating material while allowing water to circulate back
to the front region (15).

Abstract (fr)
Une installation de vaporisation possede un reservoir d'eau (10) d'ou une pompe (11) aspire l'eau pour produire un rideau d'eau couvrant une
cloison situee au-dessus d'une plaque separatrice a chicanes (17) dans le reservoir et pour alimenter des vaporisateurs dans un passage
d'extraction d'air situe au-dessus d'une region (16) du reservoir. Un dispositif d'enlevement en surface (20) comprenant une pompe de diffusion
maintient la surface de l'eau sans peinture dans le voisinage de l'aspiration de la pompe (13) en ejectant la peinture flottante de l'autre cote de la
plaque a chicanes (17). Une chicane de surface (30) retient les matieres flottantes tout en laissant l'eau revenir dans la region frontale (15).
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